
  Obecné zastupiteľstvo v Ľuboticiach 
Zápisnica  

Z 5. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 29. 05. 2023 

 
Obecné zastupiteľstvo sa stretlo na 5. riadnom zasadnutí v roku 2023. 

 

Prítomní: Mgr. Nicole Rubisová, Mgr. Miroslava Antonyová, Ing. Iveta Baňasová, Ing. Bc. 

Ondrej Dlugoš, Ing. Pavol Kleban, Ing. Zuzana Kormaníková, Mgr. et Mgr. Eva Lešková, 

Rastislav Majirský, Vladimír Pecuch, Milan Tokár, Ing. Ján Tirpák 

 

1. K bodu č. 1: Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie otvorila starostka obce Mgr. Nicole Rubisová, upozornila prítomných, že toto 

zasadnutie bude nahrávané a prenášané online prenosom. Požiadala o dodržiavanie GDPR na 

vlastnú zodpovednosť. Privítala prítomných a  konštatovala, že na rokovaní je prítomných 9 

poslancov OcZ. Zastupiteľstvo je uznášaniaschopné vo všetkých bodoch rokovania. 

 

2. K bodu č. 2: Schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice 

 Starostka oboznámila prítomných s návrhom programu riadneho rokovania OcZ. Program 

bol schválený podľa predloženého návrhu. Riadne zasadnutie OcZ sa ďalej riadilo takto 

schváleným programom.  

Za overovateľov zápisnice boli určení Ing. Pavol Kleban a Ing.. Zuzana Kormaníková. 

 

HLASOVANIE 

Prítomných: 9  poslancov 

ZA: 9 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0                             (uznesenie č. 1/5/2023) 

 
 

PROGRAM RIADNEHO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA DŇA 29.05.2023 
1. Otvorenie  

2. Schválenie programu , určenie overovateľov zápisnice  

3. Kontrola plnenia prijatých uznesení 

4. Prerokovanie návrhu VZN o určení výšky finančného príspevku na mzdy a prevádzku škôl 

a školských zariadení 

5. rušenie obecnej rady 

6. Zrušenie uznesenia na dotáciu Kultúrne leto U suseda 

7. Prerokovanie návrhov na udelenie Ceny obce Ľubotice  

8. Prerokovanie hodnoty vecného daru pre Cenu starostu obce Ľubotice v súlade o štatútom obce  

9. Prerokovanie a schválenie rámcovej zmluvy o odbere a zhodnocovaní odpadu s Kronospan 

s.r.o  

10. Prerokovanie a schválenie Zmluvy o budúcej zmluve s Východoslovenskou distribučnou a.s. 

o zriadení vecného bremena na KNC 3238/10,3238/5,3239 

11. Prerokovanie žiadosti o osadenie betónového stĺpa na parcele KNC 361/46  

12. Prerokovanie žiadosti  o odkúpenie časti parcely KNC 2454 o výmere 37m2 podľa 

geometrického zamerania  

13. Prerokovanie osadenia osvetlenia na ulici Pri vodojeme  

14. Prerokovanie osadenia osvetlenia na ulici Mätovej  

15. Prerokovanie žiadosti ul. Vodárenská 

16. Prerokovanie nákupu licencií  

17. Prerokovanie nákupu kamier  



18. Prerokovanie zakúpenia dopravného automobilu pre Dobrovoľný hasičský zbor obce Ľubotice 

19. Prerokovanie zásad odmeňovania poslancov 

20. Prerokovanie žiadostí občanov   

21. Rôzne  

22. Interpelácie 

23. Záver   

3. K bodu 3: Kontrola prijatých uznesení 

Uznesenie č. 1/4/2023:  OcZ schvaľuje program rokovania OcZ č. 4/2023. 

Za overovateľov zápisnice boli určení Mgr. Miroslava Antonyová a Ing. Bc. Ondrej Dlugoš. 

Zápisnica overená.  

Uznesenie č. 2/4/2023: OcZ schvaľuje vypustenie bodu č. 9 programu. 

Uznesenie č. 3/4/2023: OcZ volí za predsedu Komisie o ochrane verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov Vladimíra Pecucha.   

Unesenie č. 4/4/2023: OcZ schvaľuje zrušenie uznesenia č. 2/3/2023 zo dňa 27.3.2023. 

Uznesenie č. 5/4/2023: OcZ schvaľuje dotáciu vo výške 6.000,- € pre Kultúrne leto U suseda 

s rozdelením 4 x 500,- € na detské podujatia s bezplatným vstupom a 2 x 2.000,- € na podujatia 

pre dospelých so spätnou informáciou o počte zúčastnených občanov našej obce z rozpočtu obce 

na rok 2023. 

Uznesenie č. 6/4/2023: OcZ neschvaľuje prenájom LPG stanice na časti parcely KN-C 3228/1 

o výmere 450 m2 po vypovedaní nájomnej zmluvy predchádzajúcim nájomcom. 

Uznesenie č. 7/4/2023: OcZ  schvaľuje novú Zmluvu o nájme nebytových priestorov – 2. 

nadzemné podlažie Komunitného domu – zariadenia sociálnych služieb vo vlastníctve obce pre 

OZ KreDo, Makarenkova 120, Ľubotice,  ako prenájom majetku z dôvodu osobitného zreteľa. – 

nepodpísané. 

Uznesenie č. 8/4/2023: OcZ schvaľuje Zásady odmeňovania poslancov OcZ v Ľuboticiach 

a členov komisií – neposlancov - nepodpísané. 

Uznesenie č. 9/4/2023: OcZ neschvaľuje výstavbu verejného osvetlenia na ulici Pri vodojeme. 

 

4. K bodu č. 4:  Prerokovanie a schválenie VZN o určení výšky finančného príspevku na mzdy 

a prevádzku škôl a školských zariadení 

Znenie VZN bolo prerokované na pracovnom stretnutí s ekonómkou obce , v rámci platných 

zákonných podmienok neboli voči nemu vznesené žiadne pripomienky.  

Poslanci hlasovali o schválení VZN. 

  

HLASOVANIE 

Prítomných: 9  poslancov 

ZA: 9 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0                             (VZN č. 4/2023) 

 

5. K bodu 5: Zrušenie obecnej rady 

Starostka oznámila, že po vzájomnej dohode s poslancami OcZ sa dohodli, že obecná rada 

neplní tak dôležitú funkciu v rámci fungovania obecného zastupiteľstva, aby bola nevyhnutná 

jej ďalšia činnosť, preto navrhla v súlade s §18 ods. 2 Štatútu obce Ľubotice v znení : „ Obecné 

zastupiteľstvo môže kedykoľvek odvolať obecnú radu“ túto obecnú radu odvolať. 

Poslanci hlasovali o zrušení obecnej rady. 

 

HLASOVANIE 

Prítomných: 9  poslancov 

ZA: 9 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0                                        (uznesenie č. 2/5/2023) 

 



6. K bodu 6: Zrušenie uznesenia na dotáciu Kultúrne leto U suseda 

Žiadateľ o dotáciu na Kultúrne leto U suseda pán Bokšaj sa vyjadril, že podmienky dotácie sú 

pre neho neakceptovateľné a danú dotáciu nebude čerpať. Starostka navrhuje toto uznesenie 

č. 5/4/2023 zrušiť. 

Poslanci hlasovali o zrušení uznesenia č. 5/4/2023. 

 

HLASOVANIE 

Prítomných: 9  poslancov 

ZA: 9 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0                             (uznesenie č. 3/5/2023) 

 

7. K bodu 7: Prerokovanie návrhov na udelenie ceny obce Ľubotice 

Na pracovnom stretnutí s poslancami OcZ boli prerokované a odôvodnené všetky nominácie na 

Cenu obce Ľubotice v súlade s §38 Štatútu obce Ľubotice, ktoré budú udelené 1.7.2023 pri 

príležitosti osláv 725. výročia založenia obce. Nominovaní občania dostanú osobnú pozvánku 

na slávnostné udeľovanie ceny. Zoznam bude zverejnený po akceptácii nominácie. 

Poslanci hlasovali o nomináciách na Cenu obce Ľubotice.  
 

HLASOVANIE 

Prítomných: 9  poslancov 

ZA: 9 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0                              (uznesenie č.4/5/2023) 

 

8. K bodu 8: Prerokovanie hodnoty vecného daru pre Cenu starostu obce Ľubotice v súlade so 

štatútom obce 

Napriek tomu, že výročie obce nie je úplne okrúhle, sú ľudia, ktorých prácu pre obec si 

starostka váži a využíva § 39 Štatútu obce Ľubotice na udelenie Ceny starostu obce. Taktiež 

dostanú osobnú pozvánku na slávnostné udeľovanie ceny. Keďže rozpočet nepočítal s veľkými 

oslavami, starostka navrhuje celkovú hodnotu daru vo výške 400 €. 

Poslanci hlasovali o celkovej hodnote daru vo výške 400,- €. 

 

HLASOVANIE 

Prítomných: 9  poslancov 

ZA: 9 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0                              (uznesenie č.5/5/2023) 

 

9. K bodu 9 : Prerokovanie a schválenie rámcovej zmluvy o odbere a zhodnocovaní odpadu 

s Kronospanom, s.r.o. 

Návrh  zmluvy dostali poslanci domov na preštudovanie. Zmluva rieši triedený odpad v obci, 

konkrétne drevný odpad, ktorý bude obec môcť zarátať do množstva ročného triedeného 

odpadu. 

Poslanci hlasovali o schválení rámcovej zmluvy. 

 

HLASOVANIE 

Prítomných: 9  poslancov 

ZA: 9 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0                             (uznesenie č. 6/5/2023) 
 

10. K bodu 10 : Prerokovanie a schválenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena na KNC 3238/10, 3238/5 ,3239 s Východoslovenskou distribučnou, a.s., Mlynská 31, 

Košice 

Starostka uviedla, že predmetom zmluvy o uloženie podzemného elektrického vedenia, ktoré 

bude uložené v zelenom páse na pozemkoch vo vlastníctve obce, na stavbu je vydané stavebné 

povolenie. Ide o štandardnú zmluvu. 



Poslanci hlasovali o schválení zmluvy o budúcej zmluve pre VSD, a.s. 

 

HLASOVANIE 

Prítomných: 9  poslancov 

ZA: 9 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0                             (uznesenie č. 7/5/2023) 

 

11. K bodu 11 : Prerokovanie žiadosti o osadenie betónového stĺpa na parcele č. KNC 361/46 

Na zasadnutie OcZ sa dostavil žiadateľ o osadenie betónového stĺpa na pozemku KN-C 361/46, 

ktorý je vo vlastníctve obce. Opätovne žiadajú osadenie stĺpa, aby sa mohli pripojiť na elektrické 

vedenie na svojom pozemku. Ich návrh je  vzdušné vedenie, ktoré by križovalo ďalšie pozemky 

v správe SVP. Na to je potrebné povolenie a následné zriadenie vecného bremena. Nie je na to 

spracovaná štúdia, ani projektová dokumentácia.  

Žiadateľ argumentoval tým, že chce len predbežné stanovisko, ak to obec zamietne, aby nemal 

zbytočné výdavky na PD.  

Poslanec Majirský sa vyjadril, že by bolo lepšie riešiť celé dané územie komplexne, dohodnúť sa 

so susedmi.  

Mgr.et Mgr. Lešková navrhla tento bod preložiť na jedno z nasledujúcich zasadnutí. 

Poslanci hlasovali o zámere osadenia betónového stĺpa na parcele č. KN-C 361/46 pri dodržaní 

všetkých podmienok stavebného zákona. 

 

HLASOVANIE 

Prítomných: 9  poslancov 

ZA: 1 PROTI: 3  ZDRŽALI SA: 5                             (uznesenie č. 8/5/2023) 

 

12. K bodu 12 : Prerokovanie žiadosti o odkúpenie časti parcely KN-C 2454 o výmere 37 m2 

podľa geometrického zamerania  

Žiadosť už bola predložená na decembrovom zasadnutí OcZ.  

Na základe geometrického plánu doloženého žiadateľom, starostka navrhuje zámer predaja 

schváliť s kúpnou cenou podľa vyhotoveného znaleckého posudku. 

Poslanci hlasovali o zámere predaja časti parcely KN-C 2454 o výmere 37 m2. 

 

HLASOVANIE 

Prítomných: 9  poslancov 

ZA: 9 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0                             (uznesenie č. 9/5/2023) 

 

13. K bodu 13 : Prerokovanie osadenia osvetlenia na ulici Pri vodojeme 

O tejto žiadosti rokovali poslanci na predchádzajúcom zasadnutí s tým, že na uvedenej ulici je 

osadená závora, teda to nie je verejný priestor. 

Na zasadnutie sa dostavili žiadatelia z ulice Pri vodojeme, ktorí argumentovali tým, že závoru od 

Ľubotíc už odstránili, je tam iba závora smerom do Prešova na ul. Holubej. Majú projekt na 10 

ks osvetlenia. Ing. Baňasová navrhuje, aby zredukovali počet svietidiel, predložili nový rozpočet 

s upresnením, či to celé má hradiť obec, alebo sa budú na tom žiadatelia podieľať.  

Starostka uzavrela tento bod s tým, že žiadatelia doložia aktuálny rozpočet a následne obecné 

zastupiteľstvo rozhodne o spôsobe financovania. 

 

14. K bodu 14 : Prerokovanie osadenia osvetlenia na ulici Mätovej 

Táto ulica je už skolaudovaná, je tam urobená predpríprava a navrhnuté verejné osvetlenie 

v počte 3 kusov. 

Poslanci hlasovali o osadení osvetlenia na ulici Mätovej. 



 

HLASOVANIE 

Prítomných: 9  poslancov 

ZA: 9 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0                           (uznesenie č. 10/5/2023) 

 

15. K bodu 15 : Prerokovanie žiadosti na ulici Vodárenskej 

Investor žiadal o osadenie 2 ks osvetlenia, chodník a terénne úpravy.  

Po preskúmaní stavebným dozorom sa zistilo, že investor realizoval cestu bez chodníka, napriek 

tomu, že to mal uvedené v stavebnom povolení.  

Povinnosť realizovať chodník je na pôvodnom stavebníkovi. Na odporúčanie stavebného dozoru 

obec vyjde žiadateľovi v ústrety tým, že schváli osadenie osvetlenia za predpokladu, že investor 

postaví chodník. 

Poslanci hlasovali o osadení osvetlenia na ul. Vodárenskej, za predpokladu realizácie chodníka 

investorom. 

 

HLASOVANIE 

Prítomných: 9  poslancov 

ZA: 9 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0                           (uznesenie č. 11/5/2023) 

 

16. K bodu 20 : Prerokovanie žiadostí 

 

1. Žiadosť o vybudovanie vodovodu na ul. Vodárenskej 

Žiadatelia majú územné rozhodnutie na predmetnú stavbu, zmenil sa však zákon a vlastníkom 

vodovodu môže byť iba obec, alebo vodárne, preto požiadali obec, aby prevzala práva stavebníka. 

Na ich žiadosť obec na základe vyjadrenia stavebnej komisie a stavebného dozoru zaslala 

žiadateľom stanovisko, aby zmenu stavebníka riešili s vodárňami z dôvodu, že všetky vodovody 

v obci vlastnia vodárne.  

Žiadatelia uviedli, že sa informovali na VVS , avšak s negatívnym výsledkom z finančných 

dôvodov VVS.  

Žiadatelia konštatovali, že chceli postaviť vodovod z vlastných zdrojov, avšak stavebný úrad 

robil 3 roky prieťahy, medzitým sa zmenil zákon a oni teraz stratili možnosť postaviť si vodovod. 

Teraz sú ceny tak vysoké, že by to vo vlastnej réžii nezvládli. Navrhli, aby obec prevzala práva 

stavebníka a riešila stavbu cez eurofondy.   

Ing. Baňasová poznamenala, že projekty na vodovody sú aktuálne zamerané pre  obce do 1000 

obyvateľov a pre znevýhodnených občanov.  

Poslanec Majirský povedal, že aj na ulici Mesačnej nemajú vodovod a je tam minimálne desať 

domov kým v prípade žiadateľov ide o dva domy. Musia riešiť situáciu, chcú sa napojiť a nie je 

tam dostatočná kapacita  kanalizácie, fungujú na studniach a žumpách.  

Žiadatelia navrhli obci  vybudovanie hlavnej vetvy, ostatné si urobia sami. Starostka povedala, 

že je možné dohodnúť v zmluve, kto bude financovať konkrétne časti vodovodu. 

Poslanci hlasovali o zámere uzavretia dohody o prevode práv stavebníka na výstavbu vodovodu 

na obec. 

 

HLASOVANIE 

Prítomných: 9  poslancov 

ZA: 1 PROTI: 3  ZDRŽALI SA: 5                           (uznesenie č. 12/5/2023) 

 

17. K bodu 16 : Prerokovanie nákupu licencií 

Materiál bol k dispozícii na preštudovanie pre poslancov aj s dôvodovou správou. Ide o Urbis – 

evidenčný balík obyvateľstva, ekonomiky a personalistiky, Windows cloud – úložisko dát a Apis 



– dochádzkový softvér. 

Poslanci hlasovali o nákupe licencií na informačný systém pre obec. 

 

HLASOVANIE 

Prítomných: 9  poslancov 

ZA: 9 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0                           (uznesenie č. 13/5/2023) 

 

 

18. K bodu 17 : Prerokovanie nákupu kamier 

Materiál  aj k tomuto bodu bol k dispozícii na preštudovanie pre poslancov. Inštalácia sa plánuje 

v  relaxačno oddychovej zóne, v stacionári, pred OcÚ, škôlku, pri reštaurácii U suseda a na 

ihrisku, so sieťou a internetom.  

Ing. Kleban sa opýtal, či nákup bude realizovaný z vlastných zdrojov obce.  

Starostka odpovedala, že áno, aktuálne nie je konkrétna výzva a tiež zapojiť sa do výzvy 

neznamená automaticky uspieť.  

 

HLASOVANIE 

Prítomných: 9  poslancov 

ZA: 9 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0                           (uznesenie č. 14/5/2023) 

 

19. K bodu 18 : Prerokovanie zakúpenia dopravného automobilu pre Dobrovoľný hasičský 

zbor obce Ľubotice 

Tento bod presunutý z predchádzajúceho zasadnutia OcZ, na žiadosť Ing. Klebana, ktorý mal 

k nemu dodať dôvodovú správu.  

Ing. Kleban prečítal správu, z ktorej vyplynulo, že komisia nákup auta odporúča.  

Môže sa použiť nielen pre DHZ, ale aj pre iné účely obce, aj obecných organizácií.  

Poslanci hlasovali o zámere zakúpenia automobilu pre obec Ľubotice s tým ,že ďalšie podmienky 

zakúpenia a účel využívania bude neskôr ešte konkretizovaný. 

 

HLASOVANIE 

Prítomných: 9  poslancov 

ZA: 8 PROTI: 1  ZDRŽALI SA: 0                           (uznesenie č. 15/5/2023) 

 

20. K bodu 19 : Prerokovanie zásad odmeňovania poslancov 

O tomto bode sa rokovalo na predchádzajúcom zasadnutí OcZ, uznesenie starostka nepodpísala, 

nakoľko nebolo kryté rozpočtom a neobsahovalo dôvodovú právu finančnej komisie.  

Mgr. et Mgr. Lešková sa vyjadrila, že im išlo o transparentnosť odmeňovania poslancov 

a možnosť odmeňovania komisií. Porovnala odmeny poslancov z minulého obdobia so 

súčasnými navrhovanými odmenami a skonštatovala, že sú zhruba na tej istej úrovni. 

Vyjadrenia doplnila grafickou schémou a tabuľkou.  

Pri otázke odmeňovania komisií skonštatovala, že chcú odmeniť za prácu ľudí v komisiách, 

nakoľko na tom trávia svoj čas. V zásadách odmeňovania upravia odstavec tak, aby tam bola 

uvedená odmena do výšky rozpočtu a odmena nebude nárokovateľná. 

Mgr. et Mgr. Lešková navrhuje hlasovanie presunúť na nasledujúce zasadnutie OcZ, nakoľko 

túto zmenu ešte nemajú zapracovanú v Zásadách odmeňovania. 
 

21. K bodu 20 : Prerokovanie žiadosti občanov 

2. Žiadosť obyvateľov ulice Kalinčiakovej, ktorí žiadajú riešiť neúnosnú dopravnú situáciu 

v rannej zápche.  



Starostka sa tým bude zaoberať, možným riešením je zníženie rýchlosti na uvedenej ulici, 

privítala by ďalšie návrhy na riešenie.  

Poslanec Majirský vyslovil požiadavku na osadenie zrkadla na križovatke ulíc Domašská 

a Makarenkova.  

Poslanci sa zhodli na vypracovaní všetkých dopravných podnetov v obci , ktoré následne 

zosumarizujú  a prerokujú s KDI. 

 

K bodu 14 : Rôzne  

- V štádiu spracovania je  projektová dokumentácia na rozšírenie jedálne ZŠ a športové 

ihrisko 

- pokračujú práce na volejbalovom a tenisovom ihrisku 

- tento týždeň sa začnú práce na Makarenkovej ulici 

- projektová dokumentácia na polopodzemné kontajnery je už v závere – bolo potrebné 

zapracovať všetky inžinierske siete 

- obec pripravuje oslavy MDD a privítanie detí do života a oslavy 725. výročia obce 

- terasa na ul. Korabinského – PD by vyšla podľa návrhu projektanta na cca 7000,- €, 

v rozpočte je vyčlenených na celú realizáciu 24.000,- €, starostka navrhuje, aby sa to 

riešilo v rámci rekonštrukcie celej budovy na budúci rok. Pri výstavbe terasy je potrebné 

brať do úvahy, že niektorí susedia sú zásadne proti a už teraz, iba na základe diskusie sa 

vyjadrili, že nebudú súhlasiť s jej umiestnením.  

Ing. Kleban navrhuje dať vypracovať PD alebo štúdiu na celú rekonštrukciu budovy už 

tento rok, aby sa rekonštrukcia mohla realizovať na budúci rok 

Ing. Baňasová navrhla najprv vypracovať štúdiu 

- zadný vstup na cintorín v rámci MAS Šafrán – PD je spracovaná, je potrebné doložiť 

nový rozpočet 

- je spustené verejné obstarávanie na projektovú dokumentáciu MŠ a spracúva sa PD na 

rozšírenie jedálne ZŠ a školského ihriska 

 

K bodu 15 : Interpelácie  

Pecuch – navrhuje hlasovať priamo na zastupiteľstve , nie je spokojný s hlasovaním online,   

                ktoré sme realizovali pri návrhoch na PD cez MAS Šafrán 

 

Ing. Kleban - zasadal prípravný výbor pre pozemkové úpravy  - nesúhlasí hranica intravilánu  

               s extravilánom, starostka odpovedala, že minulosti pri tvorbe územného plánu nedošlo 

               k zápisu do katastra, rieši sa to – dosiaľ neprišla zápisnica zo zasadnutia ani na OcÚ 

 

Verejnosť – technicky spracovať zasadnutie tak , aby pri online prenosoch nebola iba statická  

                    kamera, aby mali občania možnosť vidieť premietané podklady na obrazovke 

 

Ing. Bc. Dlugoš - bolo by dobré sprístupniť ihrisko pre verejnosť pri ZŠ keďže idú prázdniny,  

                   deti z obce nemajú priestor pre šport, požiadal o informácie kde sa dajú zistiť hodiny  

                    pre verejnosť, prístupnosť a pod. nakoľko obec zafinancovala stavbu čiastkou 

                    20 000,- € , starostka bude kontaktovať vedenie školy o poskytnutie stanoviska 

 

 

 

 



K bodu 16 : Záver 

 

Starostka obce poďakovala všetkým prítomným za aktívnu účasť a ukončila 5. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva v tomto roku. 

 

 

Ľubotice  29.05. 2023  

        

 

 

 

                                                                    Mgr. Nicole Rubisová 

    starostka obce 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Beáta Bajužíková          

 

  

Overovatelia: Ing. Pavol Kleban 

 

 

            Ing. Zuzana Kormaníková  


